
Bestyrelsesmøde d. 3/2-22     Syvhøjvænge 

Tilstede: Kit, Line Louise K, Sabrina, Niklas, Emil, Mie, Mette K, Mette. 

Afbud: Stine, Sanja og Jacob 

1. Fødselsdagspolitikken gennemgås 

Der bliver kort spurgt ind til om pebernødder, som belønning for oprydning er kutyme. Det afvises 

og der bliver nævnt at det er hent en enkelt gang.  

Følgende blev aftalt at føje til institutionens fødselsdagspolitik: 

- I miniafdelingen hos Spirerne vil vi gerne have at børnene deler små figenstænger, rosiner og små 

juicer (miniafdelingen) ud, hvis de ønsker at dele noget ud. 

- I maxiafdelingen ser vi gerne at der deles frugt, is, kagemand, flødeboller, kiks eller boller ud. Sørg 

for at begrænse det, så der ikke kommer mange ting. 

I maxiafdelingen begrænser vi indtaget sukker og spiser derfor ikke nødvendigvis alt op. 

Bliver der delt slik ud, skal det spises til fødselsdagen. Det der ikke bliver spist, får de ikke lov at 

indtage senere.  

Der må ikke deles slikpinde ud, pga. pindene og at de kan være for store til en barnemund. 

Det vigtigste til fødselsdagen er fejringen af fødselaren. 

Til fødselsdage hjemme hos barnet, spises det der tilbydes hos fødselsdagsbarnet og vi tager ikke 

noget med tilbage til institutionen. Heller ikke slikposer/frugtposer der ikke er spist op. 

 

2. Mulighedskatalog 2022 deadline er 3 juni. Udendørsarealerne er stadig et stort ønske, bliver 

ændret. Det gamle udkast til kataloget er stadig udgangspunktet med cykeltrafik/motorikbane. Især 

fokus på cykelstier, der er mere sikkert end nuværende. Overgangen fra Nordmarksvænge til 

Syvhøjvænge. – ydermere nævnes det at borgmester Henrik kommer forbi syvhøjvænge d 6 april kl 

09.00-11-00 det kunne være alletiders hvis nogle fra bestyrelsen kunne deltage. Tilmelding hos 

Mette.  

3. Møder 1. orienteringsmøde på kommunen d. 20 april – der skal være deltagelse fra bestyrelsen.  

Tilmelding til Mette. 

2. orienteringsmøde d 22 september 2022- der skal være deltagelse fra bestyrelsen.  Tilmelding til 

Mette.  

 

4. Personale – Rasmus er studerende på smølfestuen til 31.05.22, Sasha er uddannet pædagog og 

startet på Ærtespirerne, Lisa er også uddannet og ansat på spirestuerne, så hun skal være med til at 

skabe rum/tid til indkøringer i vuggestuerne. Der er i går d. 1/3 startet en kinesisk dame i køkkenet. 

Renata er ansat i en midlertidigt periode (løntilskud), der er to i praktik på arbejdsprøvning ved 

navn Vibeke (12 uger) og Camilla (4 uger). Habiba er på troldestuen i 7. ugers praktik på 

pædagoguddannelsen.  

5. Økonomi – Det er ikke nemt at overskue da mange refusioner (barsel, sygemelding mm) er 

langtrukne og kommer sent. (jokeren) Der blev købt stort ind til gavn for stuerne fx nye borde, da 

budget viste sig at have overskud, mere end vi må overflytte til års budget. Det ser positivt ud med 

overskud på kontoen.  

6. Rundvisning – vi gik rundt i huset og fik set det fra ende til anden – Det var dejligt da flere ikke har 

set huset indvendigt grundet coronatiderne.  



7. lærerplanen gælder for to år af gangen og nu skal den evalueres og revideres. Det er noget 

bestyrelsen bliver indraget i.  

8. Førstehjælp for personalet er lige blevet afholdt og har været alletiders, brugbart og lærerigt. 

9. Fotografering – Der er aftalt en fast dato som er den 14. september. (så er der stadig blade på 

træerne som der har været ønske om) 

10. Forældremøder – Næste gang er der valg til bestyrelsen. Louise træder ud af bestyrelsen fordi 

Tristan starter i skole. Tak for mange års bestyrelsesarbejde. Jacob, Nicklas (Suppleanter), Sabrina, 

Stine  er på valg og der bliver skrevet ud til alle forældre inden forældremødet.  

11. Evt. – Cirkus sumarum arrangement først til mølle princip lørdag d. 5/3 Vi prøver at tilmelde os, 

bliver sendt til Mette.  

oprydning i barnets egen garderobe må forældre meget gerne tage større del af. Husk håndvask 

om morgen, det må gerne gøres indendørs på børnenes toiletter.  

AULA der bliver stadig ikke noteret komme/gå tider og ferie, som det er tænkt til, men ved 

komme/gå tider gør det ikke den store forskel da personalet ”kender flowet” og regulere derefter.  

Madordning er på genvalg efter sommerferien, hvor bestyrelsen skal beslutte om alle forældre skal 

stemme, eller om Bestyrelsen træffer beslutningen herom.   

Sampasning i sommerferie – er i syvhøjvænge uge 29 og 30  

 

Ref. Kit   


